

24.—De la Commission des Finances, au sujet du rapport de la Commission de la Voirie qui demande un crédit de \$677.90 pour réparer le pont de la rue des Seigneurs.

25.—De la Commission des Finances, au sujet du rapport de la Commission de la Voirie qui rembourse une somme de \$24,031.77.

26.—De la Commission des Finances, souscrivant au rapport de la Commission de la Voirie qui demande un crédit de \$1,000 pour niveler les rues.

27.—De la Commission des Finances, souscrivant au rapport de la Commission de la Voirie qui demande un crédit de \$569.60 pour construire la clôture de la cour de l'avenue DeLorimier.

28.—De la Commission des Finances, au sujet du rapport de la Commission de la Voirie qui demande un crédit de \$3,000 pour engager de nouveaux ingénieurs.

29.—De la Commission des Finances, souscrivant au rapport de la Commission de la Voirie qui demande qu'on procède aux expropriations annuelles.

30.—De la Commission des Finances, refusant de souscrire au rapport de la Commission de la Voirie qui demande un crédit de \$3,022.50 pour macadamiser la rue Mansfield.

31.—De la Commission des Finances, souscrivant au rapport de la Commission de la Voirie, à l'effet de substituer du ciment aux dalles de pierre, dans la confection d'un trottoir, à l'angle des rues Notre-Dame et St. Rémi.

32.—De la Commission des Finances, souscrivant au rapport de la Commission de la Voirie, à l'effet d'opérer le virement d'un montant de \$1,048, et d'obtenir un crédit de \$308.

33.—De la Commission des Finances, au sujet du rapport de la Commission de la Voirie qui demande de substituer des dalles de Gray Canyon aux dalles écossaises pour la confection des trottoirs des rues Cathédrale et autres.

34.—De la Commission des Finances, souscrivant partiellement au rapport de la Commission de la Voirie qui demande de construire des trottoirs permanents.

35.—De la Commission des Finances, souscrivant au rapport de la Commission de la Voirie qui demande de construire des trottoirs permanents dans certaines rues.

36.—De la Commission des Finances, souscrivant au rapport de la Commission de la Voirie qui demande de construire des trottoirs permanents dans certaines rues (\$952.50).

37.—De la Commission des Finances, souscrivant au rapport de la Commission de la Voirie qui demande un crédit de \$448 pour construire un trottoir permanent dans la rue Roy.

38.—De la Commission des Finances, au sujet du rapport de la Commission de la Voirie qui demande de substituer de l'asphalte Limmer aux dalles écossaises sur l'avenue du Parc.

39.—De la Commission des Finances, au sujet du rapport de la Commission de la Voirie qui demande un crédit de \$5,939 pour la confection de trottoirs permanents.

40.—De la Commission des Finances, au sujet du rapport de la Commission de la Voirie qui demande de construire un trottoir permanent rue St-Hubert.

41.—De la Commission des Finances, refusant de souscrire au rapport de la Commission de la Voirie qui demande de substituer de l'asphalte Limmer aux dalles de pierre sur la rue Champlain, côté Est.

42.—De la Commission des Finances, refusant de souscrire au rapport de la Commission de la Voirie qui demande de substituer de l'asphalte Limmer aux dalles de pierre sur la rue Champlain, côté Ouest.

43.—De la Commission des Finances, souscrivant au rapport de la Commission de la Voirie qui demande un crédit de \$2,000 pour la confection de trottoirs en bois.

44.—De la Commission des Finances, souscrivant conditionnellement au rapport de la Commission de la Voirie qui demande de construire un trottoir rue Fullum.

45.—De la Commission des Finances, souscrivant au rapport de la Commission de la Voirie qui rembourse un montant de \$5,828.94.

46.—De la Commission des Finances, souscrivant au rapport de la Commission de la Voirie qui demande un crédit de \$5,828.94 pour paver la rue Rachel.

24.—From Finance Committee anent the report of the Road Committee for an appropriation of \$677.90 to repair Seigneurs street bridge.

25.—From Finance Committee, anent report of the Road Committee, to remit a sum of \$24,031.77.

26.—From Finance Committee, concurring in the report of the Road Committee, for an appropriation of \$1,000 for grading streets.

27.—From Finance Committee, concurring in the report of the Road Committee, for an appropriation of \$569.60 to fence DeLorimier avenue yard.

28.—From Finance Committee, anent the report of the Road Committee, for an appropriation of \$3,000 to engage new engineers.

29.—From Finance Committee, concurring in the report of the Road Committee, to proceed with the annual appropriations.

30.—From Finance Committee, declining to concur in a report of the Road Committee, for an appropriation of \$3,022.50 to macadamize Mansfield street.

31.—From Finance Committee, concurring in the report of the Road Committee to substitute cement for flagstone for the construction of a sidewalk corner of Notre-Dame and St. Rémi streets.

32.—From Finance Committee, concurring in the report of the Road Committee, to vary a sum of \$1,048, and for an appropriation of \$308.

33.—From Finance Committee, anent the report of the Road Committee to substitute Gray Canyon for Scotch flags for sidewalks on Cathedral and other streets.

34.—From Finance Committee, concurring partly in the report of the Road Committee for the construction of permanent sidewalks.

35.—From Finance Committee, concurring in the report of the Road Committee, for the construction of sidewalks in certain streets.

36.—From Finance Committee, concurring in the report of the Road Committee for the construction of sidewalks in certain streets (\$952.50).

37.—From Finance Committee, concurring in the report of the Road Committee, for an appropriation of \$448 for the construction of a permanent sidewalk in Roy street.

38.—From Finance Committee, anent the report of the Road Committee, to substitute Limmer asphalt for Scotch flags on Park avenue.

39.—From Finance Committee, anent the report of the Road Committee, for an appropriation of \$5,939 for the construction of permanent sidewalks.

40.—From Finance Committee, anent the report of the Road Committee, to construct a permanent sidewalk on St. Hubert street.

41.—From Finance Committee, declining to concur in the report of the Road Committee, to substitute Limmer asphalt for flagstone on Champlain street, East side.

42.—From Finance Committee, declining to concur in the report of the Road Committee, to substitute Limmer asphalt for flagstone on Champlain street, West side.

43.—Finance Committee, concurring in the report of the Road Committee, for an appropriation of \$2,000 for wooden sidewalks.

44.—From Finance Committee, concurring conditionally in the report of the Road Committee, for the construction of a sidewalk on Fullum street.

45.—From Finance Committee, concurring in the report of the Road Committee to remit a sum of \$5,828.94.

46.—From Finance Committee, concurring in the report of the Road Committee, for an appropriation of \$5,828.94 to pave Rachel street.